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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA: 003-06/21-01/3 
URBROJ: 251-197-21-3 
U Zagrebu 12.7.2021. 
 
                                                            SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
s 2. Školskog odbora Osnovne škole Voltino šk. god. 2020./2021., održane 12.7.2021. godine 
s početkom u 11 sati. 
 
Prisutni članovi ŠO:  
Goran Cindrić, Morana Strahija, Ksenija Kulić (predstavnik roditelja) i Branka Vukadinović 
Zapisničar: Branka Vukadinović 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole, Tina Burica Pasarić, računovotkinja škole 
Sjednicom predsjedava Morana Strahija, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum 
(4 člana) za pravovaljano odlučivanje. 
Predsjednica ŠO Morana Strahija, predlaže Dnevni red i daje ga na glasovanje, te se isti 
usvaja sa 4 glasa ZA. 
 
DNEVNI RED:     
 

1. Verifikacija zapisnika s 1.sjednice ŠO 
2. Prijedlog polugodišnjeg obračuna (1.1.2021.-30.6.2021.) 
3. Izvješće o rezultatima obrazovnog rada za šk.god. 2020./2021. 
4. Radni odnosi 
5. Razno 

 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika s 1. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa 4 glasa ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik s 1. sjednice ŠO.  
 
Ad. 2) Prijedlog polugodišnjeg obračuna za razdoblje od 1.1.2021. do 30.6.2021. 
 
Članovi ŠO su s 4 glasa ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

2. Usvaja se  polugodišnji obračun za 2021.god. u razdoblju od 1.1. do 30.6. 
 
Ad. 3) Izvješće o rezultatima obrazovnog rada za šk.god. 2020./2021. 
 
Članovi ŠO su sa 4 glasa ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
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3. Usvaja se Izvješće o rezultatima obrazovnog rada za šk.god. 2020./2021. 

 
 
Ad.4)  Radni odnosi 
 
Članovi ŠO su sa 4 glasa ZA dali  
 
SUGLASNOST: 
 
1. Za  prekid radnog odnosa s Nedjeljkom Golubić zbog odlaska u mirovinu s 01.09.2021. 
2. Za prekid radnog odnosa s Brankicom Bečirević zbog odlaska u mirovinu s 01.09.2021. 
3. Za prelazak Mirete Husković na mjesto učiteljice likovne kulture od 01.09.2021. zbog 
odlaska učiteljice u mirovinu. 
 
Ad. 5) RAZNO 
 

Predsjednica Morana Strahija predala je riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja je 
izvijestila članove ŠO kako su svi udžbenici za učenike naručeni, te da je CARNET napravio 
sve pripremne radnje za uvođenje novog interneta u školi.  

Također je napomenula da se i dalje čeka odgovor od Grada za sanacije koje je 
potrebno provesti u školi, a školska dvorana je i dalje izvan uporabe. 
Članovi ŠO su sa 4 glasa ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 
5.Izvještaj ravnateljice se jednoglasno usvaja. 

 
 
Sjednica završena u 12,00 sati. 

 
 

ZAPISNIČAR;                          PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Branka Vukadinović       Morana Strahija 
 
 


